
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 11. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 maja 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Dariusza Klimczaka 

Oświadczenie dotyczy budowy kolejnego odcinka drogi S11 łączącej północ Polski z Wielkopolską, 

z Poznaniem i dalej z Katowicami. 

Realizowany jest odcinek od Kołobrzegu do granicy województwa zachodniopomorskiego, czyli 

obejmujący obwodnicę Szczecinka. Nie widać jednak prac na kolejnych odcinkach, odcinkach od granicy 

województwa zachodniopomorskiego z Wielkopolską do Poznania. Przed nami kolejny sezon letni. Przed 

nami kolejne setki tysięcy samochodów, które z centrum Polski pojadą nad polskie morze. Nierozwiązanie 

problemu budowy drogi szybkiego ruchu będzie się przyczyniać do zwiększonej wypadkowości, a także 

utrudni rozwój regionu całej północnej Polski i regionów nadjeziornych Pojezierzy Wałeckiego, Drawskiego 

czy Szczecineckiego. 

Proszę o informację, na jakim etapie są planowane prace związane z budową drogi S11 od granicy 

województwa zachodniopomorskiego do Poznania i dalej do Katowic. 

Stanisław Gawłowski 


